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Abstract (en)
In a plane ceramic composite element made of a plane ceramic shaped body (1) which is provided on one side with a heating layer in the form
of an electric resistor coating (2), the ceramic shaped body represents the core layer of the composite element and is connected with the aid of
an insulating layer (3) constructed as an adhesive to a covering layer (4) consisting of one or more plane shaped bodies. The core layer and the
insulating layer are completely covered by a casting compound (5) on the sides not directed towards the covering layer. <IMAGE>

Abstract (de)
Bei einem flächigen keramischen Verbundelement aus einem flächigen keramischen Formkörper (1), der auf einer Seite mit einer Heizschicht in
Form einer elektrischen Widerstandsbeschichtung (2) versehen ist, stellt der keramische Formkörper die Kernschicht des Verbundelements dar und
ist mit Hilfe einer als Kleber ausgebildeten Isolierschicht (3) mit einer aus einem oder mehreren flächigen Formkörpern bestehende Deckschicht (4)
verbunden. Die Kern- sowie Isolierschicht ist durch eine Vergußmasse (5) an den nicht zur Deckschicht gerichteten Seiten vollflächig abgedeckt.
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